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Fællesbestyrelsesmøde 
Dato: D.25.10.23 

 

Sted: 

Brobyskolerne afd.  Broholm 

 

Mødeleder:  

Referent: Ledelsesrepræsentant 

 

Tilstedeværende: Helle, Tine, Thomas, Anne, Ove, Majken, Christina, Amelia, Kim, 

Jonas, Pia. 

 

 

Fraværende: Marianne, Lene, Nadia, 

-  

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Den gode historie  

(5 min) 

Vi deler gode historier fra hverdagen med hinanden 

 

• Droneoptagelser har været en oplevelse for børn og elever 

• Godt forældremøde i Broholm med små videoklip fra hverdagen som gav 

stor mulighed for deltagelse af forældrene. Fantastisk at mærke den store 

pædagogfaglighed. 

• 3.A skiller ting ad og pirre nysgerrigheden. Hvad er der inden i en 

popcornmaskine osv. 

• Godt pædagogiskmøde hvor alle medarbejdere gik positivt ind i opgaven 

 

 

 

 

 

 

Alle  
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Godkendelse af 

dagsorden  

(5 min) 

Vi bytter om på punkter. 

Starter med orientering  

Hjemmeside 

 

Alle  

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Økonomi (15min) 

 

Hvordan står det til med økonomien? (status)  

Hvad er vores OBS-punkter? 

Hvad er strategien?  

 

Ledelsen er desværre ikke lykkes med, at få indhentet det rigtige overblik over 

økonomien. 

Der er rod i de kommunale kanaler bla. om tildeling af midler til enkeltintegration 

osv. Det er sårbart mellem to afdelinger. 

Vi har leveret materiale ind, men det stemmer ikke når vi får den økonomiske 

ramme.  

Der indkaldes til møde med alle involverede parter for at få klarhed. 

 

Der er ikke klarhed om lønnen til skoleleder og konstitueret skoleleder. Det 

arbejder Tine videre med. 

 

 

Tine/Helle/

Anne 

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Status på 

strategiplan og 

prioriteter i 

Vi har blandt andet arbejdet med kommunikationsstrategi (se vedhæftet oplæg fra 

pæd. Møde), som et led i vores opryddende gennemsigtighedsplan.  

Derudover er der flere hængepartier, der kræver vores opmærksomhed: 

 

- Skemaændringer og dagsstruktur 

Tine/Anne/

Helle 
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ledergruppen (30 

min) 

- Brug af resurser  

- Ansættelser  

 

Vi har travlt i ledelsen, men der er meget godt arbejde i gang. 

Der har været afholdt pædagogiskmøde med alle medarbejdere, hvor de fik oplæg 

om vores strategi. 

Der er lavet et udkast til kommunikationsstrategi. Udleveres på mødet. 

Medarbejderne har kvalificeret modellen, bla med undtagelserne. 

Der opleves stor forskel på det der kommunikeres ud. Det skal gøres mere 

ensrettet og gennemskueligt. 

Kommunikationsstartegien skal være tydelig for forældre. Hvordan skal der 

kommunikeres ud til forældrene?  

Der vil komme et nyhedsbrev nogle gange om året til forældrene, hvor den også vil 

blive præsenteret. Vigtigt at lave en enkel og konkret præsentation i 

kommunikationskæden til forældrene. 

 

Der er nedsat en arbejdsgruppe som har arbejdet med skemastruktur. Der kommer 

et udkast til lokale nye ringetider. 

 

De arbejder også med udkast til kommende skoleår. 

 

Der er ansættelsessamtale til skolesekretær på fredag.  

Der er opslag til barselsvikar for pædagog i Broholm. Samtaler afholdes d. 3. nov. 

  

 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Hjemmeside 
gennemgang  

 
 (10 min) 

Anne fremlægger, hvad der er gjort og hvad der mangler. 

 

Der er en medarbejder der har fået opgaven og har stor engagement i at opdatere 

hjemmesiden. Der er lavet drone optagelser. Der skal laves en præsentationsvideo 

om Brobyskolerne. Der er nogle gode tanker bag det. 

Der mangler dropdown menuer, og andet teknisk redesign på siden.  

Firmaet skal lige med på de gode ideer. Så skal det nok blive godt.  

Navne skal rettes på hjemmesiden nu. 

 

Anne 
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Revision af principper 
og handlingsplaner i 
dette skoleår 30 min. 

 

o Prioriteringer, Nedsættelse af arbejdsgrupper mm 

Gennemgang af liste over udarbejdede principper. Der besluttes hvad og hvordan 

de opdateres.  

 

Værdiregelsæt: revideres 23/24 

Overgange:  revideres 23/24 

Børnehave/skole hjem samarbejde:   revideres 23/24. Kontaktforældre inddrages 

sidst i november. 

Undervisningens organisering:   revideres 23/24 

 

 

(Thomas/ 
Sussi/ 
Majken) 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Plan for 
udarbejdelse/opdateri
ng af handlingsplaner  
10min 

 

 Ledelsen udarbejder handleplaner d. 17. november. Reviderer øvrige lovformlige 

principper. 

 

 

Tine/Helle/

Anne 
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Nyt omkring ny struktur 
for specialklasser, 
mellemformer på alle 
skoler (hvad betyder 
det på vores skole, 
fordele, muligheder, 
udfordringer?) 15min 

 

Den nye struktur for specialklasser og andre specialpædagogiske opgaver bliver der 

fra centralt hold opdateringer fra løbende.  

Hvad ved vi nu?  

Hvad gør vi os af tanker om det?  

Hvordan kan vi forberede os?  

 

 

Udsættes til næste møde, efter mødet med kontaktforældrene. 

 

Tine   

 

 
 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Planlægning af 
møde med 
kontaktforældre i 
November  
(10 min) 
 

- Er der noget vi mangler at aftale?   

 

Tema: Børnehave/skole hjem samarbejde. 

 

 

Thomas/ 

Forældre- 

valgte 
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Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Orientering: 

Ledelsesteam: 

Medarbejdere 

Elevrådet: 

Andre: 

  

(10 min) 

Elevrådet:  AV:Har delt bolde ud til alle klasser. Klasserne er indkommet med ønsker til 
hverdagen: Ønske om renere toiletter i kælder og gårdtoilettet, ønske om madordning. Der 
er også et ønske om skolebod. Der kan mangle elever til at varetage skoleboden. Måske det 
kan komme. 

Er der også problemer med toiletterne på PT? Forslag om toiletmakker. 

Det tages med til Intern Drift på vegne af elevrådet. 
Der undersøges fortsat om mulig levering af skolemad udefra. 
 
Thomas og Majken har deltaget i dialogmøde på skole området. 
Dialogmøde på dagtilbud d. 7. nov. Majken og Tine deltager. 

 

Alle  

 
 

 
 

 
 
 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og konklusion:  Ansvarlig:  Deadline:  

Evt. & kommende 

punkter 

(5 min) 

 Alle  

 

 


